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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr J 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Varga Mihály pénzügyminiszter Úrhoz

,,Miért nem készült el határidóre a Semmelweis Egyetem Kútvölgyi Klinikai
Tömbjének felújítása?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyetem még 2016-ban nyert 4 és fél milliárd forintos támogatást kilenc épület, köztük a
Kútvölgyi Klinika energetikai fejlesztésére is. Az épületnek tehát nem kellene úgy kinéznie,
mintha bombatalálat érte volna, mégis rémisztő állapotban van: helyenként hiányzik kívül a
szigetelés és a vakolat, kilátszanak a téglák. A munkálatokkal már az év elején el kellett volna
készülniük, ám a kormány korábbi tájékoztatása szerint jogvita miatt ez nem történt meg.
Kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

Pontosan milyen jogvitáról van szó?

Ki a projekt kivitelezője?

Mikor fejeződhetnek be a munkálatok?

A késlekedés milyen plusz terheket ró a magyar államra?



Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember
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